
 

 

Afdelingsmøde i hus B onsdag d. 10. maj 2023  
for borgere og pårørende 

 

Deltagere: Ingelise Holm ældrerådet, Arne og hustru Anne, Bent og hustru Lotte, Mogens, Elisabeth og 
datter Heidi, Jonna, Ruth og svigerdatter Winnie, Jane Kaae plejecenterleder, Susanne Larsen, 
plejecenterleder 

Vi startede med en kort præsentation af alle. 

Besøgshund 

Bred enighed om at få en besøgshund og Winnie vi påtage sig at få gang i muligheden via trygfonden. 
TAK til Winnie. Vi finder en tovholder i afdelingen. 

Kiosk   

Stort ønske om kiosk. Erfaringen viser at omsætning er for lille. Mulighed undersøges. Ellers må det 
være op til hver enkelt. 

Ressourcer  

Oplever travlhed især de sene timer. Jane informerer om de politisk besluttede besparelser vi har 
undergået det sidste år. 

Der udtrykkes bekymring for at ikke alle får plejekald og at det kan være svært at få fat i personale. Der 
gives eksempel hvor borger, om natten, have svært ved at få fat i nattevagt. Borger var i stand til at 
finde telefonnummer og ringede nattevagt. 

Drøftelse af feriedækning og udskiftning i personalegruppen. Der ansættes snarest muligt i faste 
stillinger, samtidig sikrer vi et relevant tilkaldevikarer og ferievikarer. 

 For at sikre bedst kvalificeret sammensætning i personale har vi lokalaftale om frivilligt ekstraarbejde. 

Der stilles spørgsmål ved om det ressourcer da der er borgere der først er oppe kl. 11.30. Det opleves at 
borgere er meget tidligt i seng. Vores kultur skal bære præg af at borgere selv bestemmer sengetid. Vi 
sætter fokus på at øge mulighed for hygge om aftenen for de borgere der har lyst til at være med. 

Lev livet aktivt, frivillig, udflugt. 

 Vi har stort fokus på at borgere deltager i dagligdagens opgaver.  

Vi arbejder kontinuerligt på at finde frivillige til de ønskede aktiviteter. Aktuelt søger vi at få chauffører 
til ture med busserne. 

Orientering ældrerådet  

Observatør fra ældrerådet. Ældrerådet afgiver høringssvar på besparelserne og arbejder hårdt på at nå 
politisk gehør for at nu er der ikke mere at spare på plejecentrene. Ældrerådet kaster sig nu ud i 
arbejdet med dialog omkring konsekvenserne ved åbning af friplejehjem i 2024. 

Standard for plejecenter 

Pjece er udleveret og tidligere sendt ud. 

Værdighedspolitikken  



 

 

Er udleveret og tidligere sendt ud. 

BP-råd  

Der er enighed om at fortsætte afdelingsmøder. 

 

Tak for et godt møde, vi glæder mig til næste gang.  

 

Dato for efterårets/vinterens afdelingsmøder hus B.  

13.09.23 

06.12.23 

14.02.24 

 

 

Ref. Susanne Larsen 
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